



普通隊伍參加辦法

Method of Participation for Ordinary Team

名額有限，報名將以先到先得方式處理，額滿即止

1. 報名方法

- 有興趣參與之團體(報名人數最少為 20 人)請填妥 [報名回條\(表格 O\)](#) 並電郵 (walk@commchest.org) 或傳真(傳真: 2506 1201) 至公益金辦事處，或透過 [網上報名](#)。
- 所有參加者必須預先報名，每位參加者需捐款 **港幣\$500 或以上**，以確認參加資格，並將捐款之金額交予隊伍聯絡人，集齊後轉交公益金。公益金將會發出領證通知書予已確認報名之團體，詳列有關領取 指定時段起步 的步行證及有關細則。

2. 活動當日安排

- 普通隊伍的起步時間為早上 7 時 30 分 或 8 時正。起步時間之最終安排將以大會決定為準。
- 每張步行證只限一人。未能出示有效步行證的人士，恕不能參與是次百萬行。

3. 繳交善款方法

您可透過以下方式捐款予香港公益金：

- 可於 7-11 便利店以現金捐款予公益金 (每次交易上限為港幣\$5,000 元)；或
- 可利用滙豐、恒生及銀通自動櫃員機直接捐款到公益金賬戶 (請先選擇「繳費服務」或「其他」一欄，再選擇「公益金捐款」)；或
- 可以抬頭書寫「**香港公益金**」的劃線支票；或
- 把善款存入公益金設於下列銀行的賬戶
 - 中國銀行(香港) 031-349-0-024366-6;
 - 東亞銀行 015-514-40-14184-4
 - 恒生銀行 280-157553-001

Limited quota, enrolment is on a first-come-first-served basis

1. Enrolment Procedure

- Interested organisations (a minimum of 20 participants are required), please complete the [Reply Form \(Form O\)](#) and return it to the Chest office by email at walk@commchest.org or by fax at 2506 1201; enrol via [Chest Website](#).
- Each participant is required to raise **HK\$500 or above**. Team Co-ordinators are required to collect donations from the team members and pass on to the Chest office before the submission deadline. The Chest office will issue a Collection Notice with assigned time slot and details for collection of walk passes, promotional materials and sponsor forms to each team upon receiving their donations.

2. Event Arrangement

- The allocated starting time is 7:30 am **OR** 8:00 am, subject to the Organiser's final confirmation.
- Each walk pass is valid for one person only. Any person without a valid walk pass is not eligible to participate.

3. Payment Method

You can donate to the Chest by the following methods:

- make cash donation via 7-Eleven outlets (upper limit per transaction: HK\$5,000); or
- make donation through "ATM" and "JETCO" (Please select "Bill Payment" or "Others" and then "Donation to The Community Chest"); or
- send in donation with a crossed cheque made payable to "**The Community Chest of Hong Kong**"; or
- deposit your donation into the Chest's bank account at
 - Bank of China (Hong Kong) 031-349-0-024366-6
 - The Bank of East Asia 015-514-40-14184-4
 - Hang Seng Bank 280-157553-001